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PROTOKÓŁ Nr IX/2019 
dziewiątej sesji Rady Miejskiej w Jezioranach, 

odbytej w dniu 30 września 2019 roku 

w Miejskim Ośrodku Kultury 

w Jezioranach przy ul. Konopnickiej 4 

 
 

Pan Bogusław Wierzbicki – Przewodniczący Rady Miejskiej w Jezioranach  powitał 

wszystkich przybyłych na IX sesję VIII kadencji Rady Miejskiej w Jezioranach. 

Następnie otworzył IX sesję Rady i oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie 

w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego               

15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji – lista 

obecności radnych stanowi załącznik nr 29 do protokołu, lista obecności sołtysów stanowi 

załącznik nr 30, lista obecności zaproszonych gości – załącznik nr 31.  

Na sekretarza obrad powołano Radną Teresę Parzonka. 

Obrady rozpoczęto o godz. 10:00 zakończono o godz. 11:00. 

Pan Bogusław Wierzbicki – Przewodniczący Rady - "Proszę Państwa nim przejdziemy                  

do realizacji porządku, chciałem złożyć w imieniu Rady głębokie wyrazy współczucia Pani 

Sołtys Zielińskiej, której mamusia zginęła w wypadku. Proszę przyjąć Nasze wyrazy 

głębokiego współczucia. Dziękuję bardzo.  

 Proszę Państwa przechodzimy do realizacji porządku dziennego obrad. Czy ktoś z Pań 

i Panów Radnych chciałby wnieść jakieś swoje uwagi do porządku, który otrzymał. Jeśli nie, 

to proszę Państwa na prośbę Pana Burmistrza chciałem wprowadzić trzy punkty nowe.  

 

1. Wprowadzenie w punkcie 2 porządku obrad ppkt.1: podjęcie uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy 

Jeziorany na lata 2016-2025. 

 

Pan Bogusław Wierzbicki – Przewodniczący Rady - "Te zmiany i ten lokalny program przed 

chwilą otrzymaliśmy, ale Państwo rozumiecie, że dynamika dzisiejszego życia jest taka,                 

że nie możemy do końca stosować tych zasad o czasie do przeczytania".  

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania  w wyniku, którego jednogłośnie - 13 głosów "za" 

(13 radnych obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Radni przegłosowali jednogłośnie propozycję wprowadzenia punktu i dopisali do porządku 

dziennego obrad. 
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2. Wprowadzenie w punkcie 2 porządku obrad ppkt.2: podjęcie uchwały w sprawie 

regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach,                        

dla których organem prowadzącym jest Gmina Jeziorany. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania  w wyniku, którego jednogłośnie - 13 głosów "za" 

(13 radnych obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Radni przegłosowali jednogłośnie propozycję wprowadzenia punktu i dopisali do porządku 

dziennego obrad. 

 

3. Wprowadzenie w punkcie 2 porządku obrad ppkt.3: podjęcie uchwały w sprawie 

regulaminu określającego tryb i kryteria przyznawania nagród dla nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Jeziorany. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania  w wyniku, którego jednogłośnie - 13 głosów "za" 

(13 radnych obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Radni przegłosowali jednogłośnie propozycję wprowadzenia punktu i dopisali do porządku 

dziennego obrad. 

 

Pan Bogusław Wierzbicki – Przewodniczący Rady - "Czyli proszę Państwa rozszerzyliśmy 

Nasz porządek dzisiejszych obrad o trzy punkty. Przechodzimy do realizacji".  

 

2. Podjęcie uchwał: 

 

1. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu 

Rewitalizacji Gminy Jeziorany na lata 2016-2025. 

 

Pan Bogusław Wierzbicki – Przewodniczący Rady - "Kilka słów Pani Sekretarz". 

 

Sekretarz Gminy- Danuta Zawolska - "W związku z koniecznością aktualizacji obszaru 

rewitalizacji, w lokalnym programie została konieczność przygotowania dla Państwa, dla Nas 

nowej wersji. Zmiana ta jest robiona pod potrzeby wniosków unijnych, które są obecnie 

dopracowywane przez pracowników. Przede wszystkim chodzi tutaj o internat, który ma być 

realizowany, w związku z tym uaktualniamy wszystkie dokumenty, które są niezbędne                    

do złożenia wniosków do Urzędu Marszałkowskiego. Dziękuję bardzo". 

 

Pan Bogusław Wierzbicki – Przewodniczący Rady - "Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Pań                       

i Panów Radnych chciałby zadać jakieś pytanie, jeśli nie to proszę o odczytanie projektu 

uchwały". 

 



3 

Radna Teresa Parzonka odczytała projekt uchwały.  

 

Pan Bogusław Wierzbicki - "Czy ktoś ma jakieś pytania dotyczące projektu uchwały? ".  

Pytań nie było. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania  w wyniku, którego jednogłośnie - 13 głosów "za" 

(13 radnych obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 4  do protokołu. 

 

podjęła uchwałę nr IX/69/19 zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Lokalnego 

Programu Rewitalizacji Gminy Jeziorany na lata 2016-2025, 

która stanowi załącznik nr 5  do protokołu. 

 

2. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych                     

w szkołach i placówkach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Jeziorany. 

 

Pan Bogusław Wierzbicki - " Też temat był omawiany na komisji, ale może ktoś. Czy ktoś                 

z Pań i Panów Radnych chciałby zabrać głos?". Pytań nie było. 

 

Radny Andrzej  Szuwalski odczytał projekt uchwały.  

 

Pan Bogusław Wierzbicki - "Dziękuję bardzo. Ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby zabrać 

głos w sprawie projektu uchwały?". 

Pytań nie było. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania  w wyniku, którego - 12 głosów "za" i 1 głos 

"wstrzymujący się" (13 radnych obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 6  do protokołu. 

 

podjęła uchwałę nr IX/70/19 w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Jeziorany, która stanowi załącznik nr 7  do protokołu. 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu określającego tryb i kryteria przyznawania 

nagród dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Jeziorany. 

 

Pan Bogusław Wierzbicki - "Czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby, też było poruszane    

na komisji". 

 

Radna Teresa Parzonka odczytała projekt uchwały.  

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania  w wyniku, którego jednogłośnie - 12 głosów "za"             

i 1 głos "wstrzymujący się". (13 radnych obecnych). 
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Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 8  do protokołu. 

 

podjęła uchwałę nr IX/71/19 w sprawie regulaminu określającego tryb i kryteria 

przyznawania nagród dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach,                       

dla których organem prowadzącym jest Gmina Jeziorany, 

która stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktyczno - wychowawczych i opiekuńczych dla 

nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze  w szkołach oraz zasad zwalniania 

ich od realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, 

wychowawczych i opiekuńczych 

 

Pan Bogusław Wierzbicki - " Ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby w tym temacie zabrać 

głos?". 

Pytań nie było. 

 

Radny Andrzej  Szuwalski odczytał projekt uchwały.  

 

Pan Bogusław Wierzbicki - "Dziękuję bardzo. Ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby zabrać 

głos w sprawie projektu uchwały?".Pytań nie było. Jeśli nie, to tylko dodam, że wszystkie                 

te uchwały zostały wcześniej wynegocjowane i podpisane przez nauczycielskie związki 

zawodowe tak, żebyście Państwo o tym wiedzieli".  

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania  w wyniku, którego - 13 głosów "za" (13 radnych 

obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 10  do protokołu. 

 

podjęła uchwałę nr IX/72/19 w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru zniżek 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktyczno - wychowawczych                   

i opiekuńczych dla nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze  w szkołach 

oraz zasad zwalniania ich od realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych,                                                             

która stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Pan Bogusław Wierzbicki - " Zanim przejdziemy do kolejnej uchwały, to chciałem Państwu 

powiedzieć, o czym może nie wszyscy wiedzą, że mimo głośnych zapewnień, iż rząd, 

Państwo, opłaca wszystkie te składniki, które są potrzebne dla szkolnictwa, to Nasza Gmina 

musi dołożyć z własnych pieniędzy pół miliona złotych, także to nie jest tak radośnie jak 

czasami się w telewizji słyszy. Dziękuję". 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi wewnętrznej w Radostowie położonej na działce               

nr 524/3 do kategorii gminnej drogi publicznej. 
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Pan Bogusław Wierzbicki - "Panie Burmistrzu może jedno słowo, dlaczego My te drogi 

przekształcamy, jedno słowo".  

 

Burmistrz Jezioran - "W związku z tym, że prowadzone są tam prace, które nadają tym 

drogom zupełnie inny charakter, inny wygląd i przeznaczenie, więc trzeba tylko kosmetycznie 

jako przekształcenie na drogę publiczną, jak i w przypadku pozostałych następnych". 

 

Pan Bogusław Wierzbicki - "Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby 

zabrać głos?. Sprawy były omawiane na komisji, ale może w między czasie coś się urodziło". 

Pytań nie było. 

 

Radna Teresa Parzonka odczytała projekt uchwały.  

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania  w wyniku, którego jednogłośnie - 13 głosów "za"  

(13 radnych obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 12  do protokołu. 

 

podjęła uchwałę nr IX/73/19 w sprawie zaliczenia drogi wewnętrznej w Radostowie 

położonej na działce  nr 524/3 do kategorii gminnej drogi publicznej, 

która stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi wewnętrznej w Radostowie położonej na działce               

nr 526/2 do kategorii gminnej drogi publicznej. 

 

Radny Andrzej Szuwalski odczytał projekt uchwały.  

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania  w wyniku, którego jednogłośnie - 13 głosów "za"  

(13 radnych obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 14  do protokołu. 

 

podjęła uchwałę nr IX/74/19 w sprawie zaliczenia drogi wewnętrznej w Radostowie 

położonej na działce  nr 526/2 do kategorii gminnej drogi publicznej, 

która stanowi załącznik nr 15  do protokołu. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi wewnętrznej w Radostowie położonej na działce               

nr 531 do kategorii gminnej drogi publicznej. 

 

Radna Teresa Parzonka odczytała projekt uchwały.  

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania  w wyniku, którego jednogłośnie - 13 głosów "za"  

(13 radnych obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 16  do protokołu. 
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podjęła uchwałę nr IX/75/19 w sprawie zaliczenia drogi wewnętrznej w Radostowie 

położonej na działce  nr 531 do kategorii gminnej drogi publicznej, 

która stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi wewnętrznej w Radostowie położonej na działce               

nr 533 do kategorii gminnej drogi publicznej. 

 

Radny Andrzej Szuwalski odczytał projekt uchwały.  

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania  w wyniku, którego jednogłośnie - 13 głosów "za"  

(13 radnych obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

podjęła uchwałę nr IX/76/19 w sprawie zaliczenia drogi wewnętrznej w Radostowie 

położonej na działce  nr 533 do kategorii gminnej drogi publicznej, 

która stanowi załącznik nr 19  do protokołu. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi wewnętrznej w Wójtówku położonej na działce               

nr 290/9 obr. Tłokowo do kategorii gminnej drogi publicznej. 

 

Radna Teresa Parzonka odczytała projekt uchwały.  

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania  w wyniku, którego jednogłośnie - 13 głosów "za"  

(13 radnych obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

podjęła uchwałę nr IX/77/19 w sprawie zaliczenia drogi wewnętrznej w Wójtówku położonej 

na działce  nr 290/9 obr. Tłokowo do kategorii gminnej drogi publicznej, 

która stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia zgody na zawarcie porozumienia z Powiatem 

Olsztyńskim w zakresie partycypacji w kosztach remontu dróg powiatowych nr 1434N                                  

(ul. Sienkiewicza) oraz 1483N (ul. Wipsowska) znajdujących się na terenie miasta Jeziorany 

 

Radny Andrzej Szuwalski odczytał projekt uchwały.  

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania  w wyniku, którego jednogłośnie - 13 głosów "za"  

(13 radnych obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 22  do protokołu. 

 

podjęła uchwałę nr IX/78/19 w sprawie udzielenia zgody na zawarcie porozumienia                          

z Powiatem Olsztyńskim w zakresie partycypacji w kosztach remontu dróg powiatowych                        

nr 1434N  (ul. Sienkiewicza) oraz 1483N (ul. Wipsowska) znajdujących się na terenie miasta 

Jeziorany, która stanowi załącznik nr 23  do protokołu. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na 

lata 2019-2030. 

 

Pan Bogusław Wierzbicki - "prosiłbym Panią Skarbnik o króciutkie przybliżenie Nam tego 

tematu". 

 

Skarbnik Gminy- Katarzyna Kolibowska - "W Naszej Wieloletniej Prognozie Finansowej 

wprowadziliśmy dotację, którą otrzymaliśmy na drogi rządowe. Wprowadziliśmy                             

18 wniosków, które otrzymaliśmy z dofinansowania z programu rządowego tj. 70%.  

 Kwoty, które zostały wprowadzone tj. kwota ogólnie 37.000.000 zł to jest całe 

zadanie. Wnioskowana kwota, którą otrzymaliśmy od Pana Wojewody to jest 26.000.000.                 

W 2019 roku wprowadziłam kwotę zwiększającą 5.240.278 zł, w 2020 16.894.698 zł, w 2021 

12.336.689 zł, w roku 2022 2.684.691 zł. Wieloletnia Prognoza Finansowa jak sama nazwa 

Nam mówi, dlatego są wprowadzone na lata drogi poszczególne. Wieloletnia Prognoza 

Finansowa zwiększyły się z tego tytułu dochody 3.260.000 zł i wydatki 5.333.000 zł,                       

to są największe zmiany jakie zostały wprowadzone". 

 

Pan Bogusław Wierzbicki - "Dziękuję. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby, po za tym, 

że na komisjach, żeśmy to mówiąc brzydko "wałkowali" zabrać głos?".  

Pytań nie było. 

 

Radna Teresa Parzonka odczytała projekt uchwały.  

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania  w wyniku, którego jednogłośnie - 13 głosów "za"  

(13 radnych obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 24  do protokołu. 

 

podjęła uchwałę nr IX/79/19 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Jeziorany na lata 2019-2030, która stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 

 

Pan Bogusław Wierzbicki - "Też kilka słów, bardzo proszę Pani Skarbnik". 

 

Skarbnik Gminy- Katarzyna Kolibowska - "Największe zmiany, które zostały wprowadzone 

to jest opracowanie i wdrożenie e-usług dla społeczeństwa gminy Jeziorany. Jest to nowy 

program z dofinansowaniem 85%, koszt całego zadania to 1.692.760,14 zł, z czego 

otrzymujemy 1.438.846,12 zł. Wkładu własnego Gmina dokłada tylko 253.914,02 zł.                   

Jak wspominaliśmy wcześniej o oświacie zwiększyliśmy wydatki, to jest ponad 500.000 zł     

do końca roku, z czego dostaliśmy subwencję oświatową w kwocie 183.214 zł. Kolejnym 

większym zadaniem, które zostało wprowadzone to są właśnie drogi, które zostały 

wprowadzone, w załączniku nr 2, następnie zostały ściągnięte z planów dwa projekty, które 
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wprowadziliśmy na poprzedniej sesji, to były małe projekty na stadion, gdzie                                

nie otrzymaliśmy środków i na szlak rowerowy. Po stronie dochodów została wprowadzona 

darowizna, którą otrzymaliśmy w kwocie 10.000 zł. Po stronie wydatków kompletna 

przepompownia ścieków, która zostanie założona w Tłokowie, to jest koszt około 20.000 zł, 

fundusz sołecki to są po prostu zmiany w ramach zadań, które są przeprowadzane przez 

sołtysów. W MOPSie wprowadziliśmy plan zwiększony za dzieci umieszczane w placówkach 

i rodzinach zastępczych, to jest około 15.000 zł. 6.000 zł zostało zwiększone na zakup                       

dla OSP Derc motopompy, gdzie OSP otrzymało dofinansowanie w kwocie 30.000 zł, Gmina 

dołoży tylko 8.745 zł".  

 

Pan Bogusław Wierzbicki - "Dziękuję bardzo. Ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby zadać 

jakieś pytania, uwagi?". Pytań nie było. 

  

Radny Andrzej Szuwalski odczytał projekt uchwały.  

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania  w wyniku, którego jednogłośnie - 13 głosów "za"  

(13 radnych obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 26  do protokołu. 

 

podjęła uchwałę nr IX/80/19 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok, 

która stanowi załącznik nr 27  do protokołu. 

 

3.  Omówienie informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2019 roku oraz 

kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy na lata 2019-2030. 

 

Pan Bogusław Wierzbicki - "Ten drugi podpunkt jakby był już omówiony. Bardzo proszę 

Pani Skarbnik". 

 

Skarbnik Gminy- Katarzyna Kolibowska - "Ja tylko tak powiem, Państwo Radni dostali 

materiały, każdy się na pewno zapoznał. Dochody Naszej Gminy za I półrocze wyniosły 

42.738.926,11 zł, 18.158.599,06 zł to jest 42,49 % wykonania I półrocza. Wydatki to jest 

natomiast 36.000.000 zł 28 %. Z ważniejszych informacji na dzień 30 czerwca 2019 roku 

zrealizowaliśmy rozchody w kwocie 873.436,29 zł i to jest 44,90 % to są Nasze spłacone                 

do dnia 30 czerwca kredyty i pożyczki zaciągnięte w latach poprzednich. Z największych 

inwestycji, które zostały zrealizowane w I półroczu są to tematy drogowe, to są po prostu 

takie pierwsze początki, które przed złożeniem wniosków musieliśmy przygotować czy jakieś 

mapki. Następną inwestycją, która została zrealizowana, zakończona są to Nasze alejki                   

na cmentarzu. I tak naprawdę, z większych inwestycji w I półroczu to są przygotowania takie 

drogowe. Wspomnę może jeszcze o funduszu sołeckim, który też zamknął się kwotą około 

35.000 zł na plan 365.000 zł, także jest w trakcie realizacji".  

 

Pan Bogusław Wierzbicki - "Dziękuję bardzo. Ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby zadać 

jakieś pytania, uwagi?". Pytań nie było. 
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4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

Burmistrz Jezioran - " Szanowny Przewodniczący, Szanowni Państwo zakończyliśmy jedną 

z inwestycji, która nie była ujęta oczywiście, bo ona się przedłużyła, troszkę dłużej trwała              

w planie, ale trwała do sierpnia, czyli zakończyliśmy pracę na Franknowie, chodzi o ulice 

czyli cała miejscowość Franknowo jest skończona. Tutaj robiliśmy, również z wymianą 

przyłączy do mieszkańców, żeby nie byli przynajmniej jest nadzieja, żeby nic się                         

nie wydarzyło pod spodem, jeśli chodzi o infrastrukturę, także to zadanie zostało zakończone. 

W dalszym ciągu jesteśmy przy zadaniu w Radostowie i w Wójtówku, 1 Maja jest skończone. 

Dziękuję w tym miejscu Panie Józefie, Panie Wiesiu, dziękuję bardzo Panom jako sołtysom 

przy załatwianiu tych wszystkich spraw, które dotyczą samej budowy, bo tych spraw jest 

wiele. Jest wiele ogrodzeń w teren działki, gdzie staramy się to równać i tutaj przy Panów 

wsparciu dziękuję serdecznie, bo to jest bardzo ważne, rozładowujemy te wszystkie 

incydenty, tak, żeby ta droga była jak najlepiej wybudowana, także w tym miejscu chciałbym 

podziękować. Jeszcze chciałbym się drodzy Państwo odnieść do tego LPR-u, który został 

Państwu tak znienacka rzucony, to nie było z Naszej strony świadome działanie, było 

świadome o tyle, że w zeszłym tygodniu ten LPR, który był przygotowywany przy 

poprzedniej kadencji, poprzedniego Burmistrza, on został odrzucony przez Urząd 

Marszałkowski i siłą rzeczy, aby złożyć wniosek na remont internatu na kwotę 3.200.000 zł, 

przypomnę przy Naszym dofinansowaniu 15% czyli około 470.000 zł. Cała inwestycja dałaby 

około 3.700.000 zł. Musimy poprawić ten LPR, on dotyczy głównie sprzężonego programu, 

tak zwanego programu miękkiego, dotyczącego wykluczenia społecznego i tak naprawdę 

mieliśmy 4 dni, aby ten LPR przygotować, My nie wiemy czy on jest dobrze przygotowany, 

ale zaryzykowaliśmy tylko po to, aby go dzisiaj złożyć, bo My do dzisiaj mamy termin 

składania tego wniosku i to jest jak gdyby częścią nieodzowną. Mamy nadzieję, że przy 

kolejnych poprawkach, na tyle poprawimy ten LPR obecny, żeby go dostosować do tego              

co sobie życzy Urząd Marszałkowski i tyle w kwestii wyjaśnienia. Także nie mieliśmy za 

dużo czasu i przepraszam Państwa, że to tak wyszło, że Państwo tutaj mają taką rzutkę.  

Wykonane  zadania gospodarcze:  

1. Naprawiono drogi gruntowe w miejscowościach Kolonia Krokowo (1 km), Wólka 

Szlachecka ( 1,5 km), Kolonia Piszewo( 1 km). 

2. Oczyszczono pobocza z krzaków na drodze Jeziorany – Miejska Wieś, w Radostowie 

Kolonie, we Franknowie, na  ul. Wipsowskiej w Jezioranach oraz wycięto krzaki na placu 

gminnym przy ul. Sienkiewicza.  

3. Przeprowadzono prace remontowe na dachu przedszkola przy Szkole Podstawowej                  

we Franknowie, to jest, tak szybko czytamy te punkty, natomiast to są duże zadania jeśli 

chodzi o inwestycje. 

4.  Oczyszczono i pogłębiono rów melioracyjny w Krokowie (koło byłej piekarni).  

5.Ułożono rurociąg o długości 25 m, odmulono  studnię drenarską, zasypano teren po byłym 

zbiorniku p.poż. we Franknowie. 

6. Wykoszono cmentarze wojenne w miejscowości Zerbuń, Piszewo, Górkowo.  

7. Zamontowano  kratę ściekową przy wjeździe do remizy w  Radostowie.  

8. Przeprowadzono prace rozbiórkowe spalonych dachów budynków gospodarczych 

komunalnych  na ul. Asnyka  w Jezioranach, tu też jest dość duże zadanie do tej pory zostało 
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zrobione prawie połowa tych budynków gospodarczych, drugą połowę będziemy robili w 

przeciągu najbliższych dwóch tygodni.  

     W dniu 23 września 2019 r. gmina Jeziorany zawarła porozumienie z Powiatem 

Olsztyńskim w sprawie powierzenia Gminie prowadzenia zadań z zakresu utrzymania ulic                  

i dróg powiatowych. 

Limit środków na utrzymanie dróg ustalono na dany rok poczynając od 2019 r. w wysokości 

prawie 105.000 zł. Również w dniu 23 września zostały podpisane umowy z Wojewodą 

Warmińsko-Mazurskim na dofinansowanie przebudowy 18 dróg na kwotę ogółem 

26 009 442,90 zł  (70% dofinansowania) przy  udziale środków własnych gminy w kwocie 

11 000 000 zł. Przeczytam pokrótce te wnioski, które zostały złożone: 

- Przebudowa drogi gminnej publicznej Żardeniki-Miejska Wieś, Jeziorany - Lekity - Kalis, 

Krokowo – Kostrzewy, Tłokowo – Kramarzewo- Piszewo. 

- Przebudowa dróg gminnych w Jezioranach ul. Plac Jedności Narodowej, ul. Asnyka,  

     ul. Rycerska wraz z przebudową kanalizacji deszczowej 

-  Przebudowa dróg gminnych w Jezioranach ul. Plac Jedności Narodowej, ul. Pieniężnego,  

     ul. Kościuszki wraz z przebudową sieci kanalizacji deszczowej 

-  droga wewnętrzna  na działce o nr geodez. 157 i 162 obręb Kikity 

-  Przebudowa dróg gminnych w Jezioranach ul. Plac Zamkowy, ul. Krzywa, ul. Rycerska  

      wraz z przebudową sieci kanalizacji deszczowej 

-  Przebudowa drogi gminnej w Jezioranach ul. Dworcowa, ul. Mostowa wraz z przebudową 

sieci kanalizacji deszczowej 

- droga gminna obręb Tłokowo jedna droga i druga droga w Tłokowie 

 -  Przebudowa drogi gminnej ul. Nadbrzeżna 

-  Przebudowa drogi gminnej ul. Rzemieślnicza i ul. Przeskok i ul. Ogrodowa.                               

To są wszystkie wnioski, na wszystkie wnioski, które składaliśmy dostaliśmy dofinansowanie 

tak jak mówię. Dziękuję bardzo". 

 

Pan Bogusław Wierzbicki - " Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby 

zadać Panu Burmistrzowi jakieś pytanie?". Pytań nie było. 

 

5. Interpelacje i wnioski radnych. 

 

Pan Bogusław Wierzbicki - "Kto z Pań i Panów Radnych chciałby zabrać głos? Nie widzę,                 

to Ja bym tylko prosił Panie Burmistrzu, żebyśmy robili co się da, żeby droga                          

Miejska Wieś - Zerbuń stała się drogą taką jak inne, wyasfaltowaną. Ja wiem, że są problemy 

natury formalnej, bo jest to droga powiatowa, ale również wiem, że robi Pan co Pan może, 

żeby obniżyć jej status. To się staje palącym tematem, a Ja już byłem nudny w czasie 

poprzedniej kadencji, na każdej sesji zadając to pytanie i grochem o ścianę rzucając. 

Dziękuję. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby coś jeszcze?". 

 

Burmistrz Jezioran - "Ja przepraszam Panie Przewodniczący, dobrze, że Pan wspomniał, 

jedno to jest to, co dotyczy drogi Miejska Wieś - Zerbuń drodzy Państwo, Ja mam nadzieję, 

że My z Panem Starostą pod względem kwoty przekazania za którą dostalibyśmy te dwie 

drogi, bo to o to jest spór, że My się do końca pod tym względem porozumiemy i że ona 
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przejdzie w Nasze ręce, to mam nadzieję, że wtedy będziemy mogli tą drogę po prostu robić. 

Natomiast taka sama sytuacja, żebyście Państwo wiedzieli, bo to dotyczy też drogi 

Radostowo - Frączki, taka sama sytuacja, też nie zgadzaliśmy się na pewne dofinansowania, 

które Nam groziło, dlatego, że Powiat złożył wniosek na dokończenie tej drogi, tam jest 

odcinek, prawda Panie Grzegorzu 2800 m i chodzi o to, że Starostwo chciało od Nas 

1.000.000 zł dofinansowania, Nas na to nie stać. Stanęło na tym, że My dokładamy 364.000 

zł, natomiast Starostwo prawie 1.500.000 zł i o to się to wszystko rozbija. Czyli ta droga 

będzie realizowana, dokończenie tej drogi w przyszłym roku i to jest bardzo dobra 

wiadomość dla mieszkańców Radostowa i Studzianki. Dziękuję". 

 

Pan Bogusław Wierzbicki - "Chciałbym Panie Burmistrzu, żeby w mowie pogrzebowej nad 

moją osobą ktoś powiedział, ten który walczył i udało mu się tę drogę załatwić. Dziękuję 

bardzo".  

 

6. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Pan Bogusław Wierzbicki - " Wszyscy Państwo, którzy jesteście obecni na sesji macie prawo 

zadać pytanie. Złożyć interpelacje. Czy ktoś z Państwa chciałby skorzystać z tego prawa?      

Nie widzę, więc uważam, że punkt został wyczerpany".  

 

7. Przyjęcie protokołu VIII sesji. 

 

Pan Bogusław Wierzbicki - "Państwo Radni mogli się zapoznać, zgłosić uwagi. Kto zgłasza 

uwagi?, jeśli nie to przejdźmy do głosowania".  

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania  w wyniku, którego jednogłośnie - 13 głosów "za"  

(13 radnych obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 28  do protokołu. 

 

Przyjęto protokół VIII Sesji Rady Miejskiej w Jezioranach. 

  

8. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

 

Pan Bogusław Wierzbicki - "Pan Burmistrz robi to awista, ale może są jakieś zaległości.                     

Nie ma więc dziękuję bardzo". 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady stwierdził,  

że IX Sesja VIII Kadencji Rady Miejskiej w Jezioranach została zakończona. 

 

       Protokołowała                                                                  Przewodniczący Rady Miejskiej 

 /-/ Agata Jastrzębowska           /-/ Bogusław Wierzbicki 


